
. JEGYZŐKÖNYV

Készült: 2017. szeptember 27-én Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő
testületének 16.00 órakor kezdődő rendes ülésén.

Helye: Tatai Közös Önkormányzati Hivatal Dunaalmási Kirendeltségének földszinti
tanácsterme.

____________ Ollé Árpád polgármester
Kun Lajos alpolgármester
Baranya Gábor képviselő
Czérna Zoltán Tiborné képviselő
Domján Viktor képviselő
Vajas Zoltán képviselő
Kecskeméti József képviselő

Meghívottak és jelen vannak: Makay Tibor a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal
Dunaalmási Kirendeltségének vezetője
Bartók Anikó Kék Duna Óvoda vezetője
Horváth Anikó Csokonai Általános Iskola igazgatója
Szücs Anett jegyzőkönyvvezető

. Harasta Mária gazdálkodási ügyintéző

Ollé Árpád polgármester: 16:00 órakor megnyitja az ülést. Köszönti a megjelent
képviselőket és a meghívott vendégeket, megállapítja, hogy a testület határozatképes,
mert a 7 képviselő közül 6 fő jelen van. Vajas Zoltán képviselő később érkezik. Javasolja,
hogy az Egyebek napirendi pontot 15. helyett 16. napirendi~ pontként, és 15.
napirendként a KEHQP-2.2.1-15-2015-00011 számú projekt keretében megvolósítandó
szennyvíztisztító telep elhelyezéséről szóló napirendi pontot tárgyalják. Amennyiben
ellenvetés nincs, kéri, hogy döntsenek a napirendek elfogadásáról. Döntéshozatalban
részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy aki a beterjesztett napirendi pontokkal
Napirend: .

1) Tájékoztató az Önkormányzat gazdálkodásának 2017. I. félévi helyzetéről.
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Készítette: Harasta Mária gazdálkodási ügyintéző .

Makay Tibor kirendeltség-vezető .

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete
2545 Dunaalmás, Almási u. 32.

Telefon: 34/450-012, Fax: 34/450-015

Iktatószám: DA-IK/20-87/2017

lelen vannak:
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2] A 2017. évi költségvetésről szóló 2/2017. (1.30.] rendelet módosítása.
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Készítette: Makay Tibor kirendeltség-vezető

Flarasta Mária gazdálkodási ügyintéző

3] Füzihegyi ingatlanok hasznosításáról (zárt ülés keretében)
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

4] Jóebéd 2011 Kft. kötelezettségéről
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

5) Gördülő Fejlesztési Terv jóváhagyása
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

6) Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

7] Pihenő tó tervdokumentációjának ismertetése
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

8] Tornacsarnok gondnoki és takarítói feladatainak ellátása
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

9) Településüzemeltetési feladat koordinátori álláshely betöltése
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

10) Dunaalmás, Dunapart Szerkezeti-és Szabályozási Terv módosítás
véleményezési szakaszának lezárásáról
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

11] HÉSZ módosítás elindításához történő hozzájárulás (Eurovelo 6-os
kerékpárút]
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

12) Tájékoztatás a bölcsődei ellátás lehetőségéről
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető
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13) Turisztikai kiadvány nyomdai költségeinek támogatása
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

14) Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző
testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről.

Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

15) KEHOP-2.2.1-15-2015-00011 számú projekt keretében megvalósítandó
szennyvíztisztító telep elhelyezéséről
Előterjesztő: OHé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

16) Egyebek
a) Pro Dunaalmás emlékplakett adományozása (szóbeli előterjesztés

alapján, zárt ülés keretében)

egyetért, az kézfeltartással jelezze

A jelenlévő 6 képviselő egyhangú, 6 igen szavazattal elfogadja a mai ülés napirendjét és
az alábbi határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 95/2017. (IX.2 7.)
határozata a 2017. szeptember 27-ej testületi ülésen tárgyalandó napirendi

pontok meghatározásáról

1) Tájékoztató az Önkormányzat gazdálkodásának 2017. I. félévi
helyzetéről.
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Készítette: Harasta Mária gazdálkodási ügyintéző

Makay Tibor kirendeltség-vezető

2) A 2017. évi költségvetésről szóló 2/2017. (1.30.) rendelet módosítása.
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Készítette: Makay Tibor kirendeltség-vezető

Harasta Mária gazdálkodási ügyintéző

3) Füzihegyi ingatlanok hasznosításáról (zárt ülés keretében)
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

4) Jóebéd 2011 Kft. kötelezettségéről
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

5) Gördülő Fejlesztési Terv jóváhagyása
Előterjesztő: Ollé Arpád polgármester
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Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

6) Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

7) Pihenő tó tervdokumentációjának ismertetése
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester .

Előadó: Makay Tibor kirendeltségvezető

8) Tornacsarnok gondnoki és takarítói feladatainak ellátása
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

9) Településüzemeltetési feladat koordinátori álláshely betöltése
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

10) Dunaalmás, Dunapart Szerkezeti-és Szabályozási Terv módosítás
véleményezési szakaszának lezárásáról
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

11) HÉSZ módosítás elindításához történő hozzájárulás (Eurovelo 6-os
kerékpárút)
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

12) Tájékoztatás a bölcsődei ellátás lehetőségéről
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

13)Turisztikai kiadvány nyomdai költségeinek támogatása
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

14) Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző
testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről.

Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

15)KEHOP-2.2.1-1S-2015-00011 számú projekt keretében megvalósítandó
szennyvíztisztító telep elhelyezéséről
Előterjesztő: Ollé Árpád polgármester
Előadó: Makay Tibor kirendeltség-vezető

16)Egyebek
a) Pro Dunaalmás emlékplakett adományozása (szóbeli előterjesztés

alapján, zárt ülés keretében)
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1. Napirendi pont:
Tájékoztató az Önkormányzat gazdálkodásának 2017. I. félévi
helyzetéről.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a napirendet a Ügyrendi Bizottság már
megtárgyalta, felkéri Czérna Zoltán Tibornét az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnökét,
hogy ismertesse a bizottság álláspontját

Czérna Zoltán Tiborné képviselő, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke röviden
ismerteti a bizottsági ülésen elhangzottakat, majd elfogadásra javasolja a képviselő
testületnek az önkormányzat 2016. I. félévi beszámolójáról szóló előterjesztést.

Ollé Árpád polgármester úgy gondolja, hogy a számok magukért beszélnek, a
teljesítések a félévnek megfelelően alakultak, véleménye szerint egy kiegyensúlyozott
gazdálkodásról beszélhetünk, amit a Bizottság véleménye is alátámaszt. Amennyiben
nincs több kérdés, kéri, hogy döntsenek az önkormányzat gazdálkodásáról szóló
beszámoló elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy aki a
beterjesztett határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.] határozata az
önkormányzat gazdálkodásának 2017. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztató

elfogadásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az önkormányzat
gazdálkodásának 2017. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztatót.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő egyhangú, 6 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az
alábbi határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 96/2017. (IX.27.)
határozata az önkormányzat gazdálkodásának 2017. I. félévi helyzetéről szóló

tájékoztató elfogadásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az önkormányzat
gazdálkodásának 2017. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztatót.

2. Napirendi pont: .

A 2017. évi költségvetésről szóló 2/2017. (1.30.) rendelet módosítása.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy rendelet módosftásra azért volt szükség, mert
több olyan kiadás és bevétel is jelentkezett az első félévben, amivel a költségvetés
elkészítésénél nem számoltak. Felkéri Czérna Zoltán Tibornét az Ügyrendi és Pénzügyi
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját
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Czérna Zoltán Tiborné képviselő, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnök elmondja,
hogy a rendelet tervezettel kapcsolatban nem volt kifogása a Bizottságnak, elfogadásra
Javasolja a képviselő testületnek.

Ollé Árpád polgármester további hozzászólás hiányában kéri, hogy döntsenek a
rendelet tervezet elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy aki
a rendelet tervezettel melynek pontos szövege a DA-IK/20-72/2017. iktatószámú írásos
előterjesztés szerinti

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő egyhangú, 6 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az
alábbi rendeletet alkotja:

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2 017.(X.4.)
önkormányzati rendelete

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. évi
költségvetéséről szóló 2/2017.(l. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

3. Napirendi pont:
Füzihegyi ingatlanok hasznosításáról

- fenti napirendet a képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja, melyró’l külön
jegyzőkönyv készüL

Vajas Zoltán képviselő 16.10 órakor megérkezett.

4. Napirendi pont:
Ióebéd 2011 Kft. kötelezettsépéről

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a Jóebéd 2011 Kft-vel létrejött vállalkozási
szerződés közös megegyezéssel 2017. június 16. napján megszűnt. A konyhát és a hozzá
tartozó ingóságokat az önkormányzat visszavette a Kft-től, melynek során
megállapítható volt, hogy a konyha nem olyan állapotban került vissza, amiben azt 2013
decemberében átadta. Az épület és az eszközök szennyezettek, a falak koszos állapotban
voltak. Erről az állapotról fényképek is készültek, melyeket a Jóebéd 2011 Kft-vel tartott
megbeszélésen bemutattak. Ezen a megbeszélésen a felmerülő költségek viseléséről
tartottak egyeztetést, a fizetési kötelezettségekről a kimutatást az előterjesztéshez
mellékelték. Az egyezség nem jött létre, Anderla Balázs a festés és tisztítás munkáinak
költségét irreálisan magasnak tartja, tekintettel arra, hogy ezt a munkát ő is elvégeztette
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a konyhán az idei év márciusában. Ez a festés nem terjedt ki a konyha egészére csak a
főzőtérre és a folyosóra. Az önkormányzat által elvégeztetett festés és tisztítás költsége
469 900 Ft A Jóebéd 2011 Kft. 259 029 Ft-tal tartozik az önkormányzat felé. Anderla
Balázs állítása szerint olyan állapotban adta át a konyhát amilyen állapotban ő 2013
decemberében megkapta. Mivel a KR nem fizeti meg a festés és tisztítás teljes költségét,
az önkormányzat polgári peres úton érvényesítheti követelését. A per kimenetelének
megismerése végett egyeztettek dr. Karlosák Edina ügyvéd asszonnyal, aki a per nyertes
kimenetelére erős 50%-os esélyt lát. Ha az önkormányzat veszít a perben, úgy a Kit.
ügyvédi költségét is állni kell, valamint a 210 871 Ft fizetési kötelezettsége is
keletkezhet, ami a saját ügyvédi munkadíjjal együtt nagyságrendileg 350 000 Ft-os
többletköltséget is eredményezhet.

Bartók Anikó óvodavezető kérdezi, hogy az segít e, hogy 2013 decemberében az
óvodai fényképezőgéppel fényképezett a konyhában.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy a fizetési meghagyás mekkora összeg.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy 3% a követelt összegnek, azaz 7 770
Ft, plusz ügyvédi költség 15 000 Ft

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy fizetési meghagyással elkezdené az eljárást.

Kun Lajos alpolgármester kérdezi, hogy a fizetési meghagyás miről szól.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy a Kit. megkapja a fizetési
meghagyást, 15 napon belül nem él ellentmondással, akkor az összeg végrehajtható. Ha
ellentmondással élnek, akkor lehet elindítani a polgári peres eljárást.

Czérna Zoltán Tiborné képviselő véleménye szerint a fizetési meghagyást el lehetne
indítani.

Makay Tibor kirendeltség-vezető kérdezi, hogy módosítsa úgy a határozati javaslatot,
hogy amennyiben a Kit. ellentmondással élne a fizetési meghagyással szemben, úgy
polgári peres eljárás megindításáról a következő testületi ülésen dönt a képviselő
testület?

Baranya Gábor képviselő 16:43 órakor családi okok miatt távozott.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy Anderla Balázs a peres eljárás kapcsán tud
védekezni azzal, hogy indokolatlannak tartotta a festési és tisztítási munkákat.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy a peres eljárással azt kockáztatjuk,
hogy ha az önkormányzat számára negatív döntés születik, akkor a Kit. ügyvédi
költségét is állnia kell, a saját ügyvédi munkadíjjal együtt, illetve a 210 871 Ft-os fizetési
kötelezettségünk is keletkezhet, ha a Kit. ellenkeresettel élne.

Bartók Anikó óvodavezető kérdezi, az sem számít, hogy tanuk tudják bizonyítani
milyen állapotban volt a konyha?
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Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy de, számít, mert a konyha 2013
decemberi átadásakor lévő állapotát csak tanúkkal tudják bizonyítani.

Kun Lajos alpolgármester megjegyzi, a vállalkozási szerződésben az éves
fertőtlenítést, takarítást vállalta.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, bogy a Jóebéd 2011 Kft. képviselője
elmondta, hogy ő az éves takarítást márciusban megtette.

Ollé Árpád polgármester kéri, amennyiben nincs ellenvetés, döntsenek a határozati
javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy aki a
határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.) határozata a
Jóebéd 2011 Kft. fizetési kötelezettségéről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1) Fenntartja a 259 029 Ft-os követelését a Jóebéd 2011 Kft-vel szemben. A
követelés végrehajtása érdekében fizetési meghagyást nyújt be a Kft. ellen.
Amennyiben a KIt. ellentmondással élne a fizetési meghagyással szemben, úgy
polgári peres eljárás megindításáról a következő testületi ülésen dönt. Az
eljáráson történő jogi képviseletre megbízza dr. Karlosák Edina Ügyvéd Asszonyt.

2) Felhatalmazza a polgármestert az eljárás megindítására, illetve az ügyvéd
asszony megbízására.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 2.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő, 6 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza:

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 98/2 017. (IX.27.)
. határozata a Jóebéd 2011 Kft. fizetési kötelezettségéről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1) Fenntartja a 259 029 Ft-os követelését a Jóebéd 2011 Kft-vel szemben. A
követelés végrehajtása érdekében fizetési meghagyást nyújt be a Kft. ellen.
Amennyiben a Kft. ellentmondással élne a fizetési meghagyással szemben, úgy
polgári peres eljárás megindításáról a következő testületi ülésen dönt. Az
eljáráson történő jogi képviseletre megbízza dr. Karlosák Edina Ügyvéd Asszonyt.

2) Felhatalmazza a polgármestert az eljárás megindítására, illetve az ügyvéd
asszony megbízására.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 2.

8



5. Nauirendi pont:
Gördülő Fejlesztési Terv jóváhagyása

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy az ÉDV Zrt elkészítette a 2018-2032
időszakra Dunaalmás és Neszmély közigazgatási területére vonatkozó vízi közmű
szolgáltatásáról szóló gördülő fejlesztési tervét. A terv tételesen tartalmazza a fejleszteni
kívánt területeket. A fejlesztés az ÉDV Zrt. által fizetendő bérleti díj fejében történik,
amely biztosítja a pénzügyi forrást. Amennyiben ezen felül szeretne fejleszteni az
önkormányzat, úgy azt saját forrásból kell biztosítania.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy ütemezési terv van e.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy a Gördülő Fejlesztési Tervben benne
van. A homokbánya felé szeretnék cserélni az egész rendszert

Domján Viktor képviselő megjegyzi, a tatai úti elágazásnál is volt szó róla, hogy 200
méteren cserélik a csöveket.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy egyelőre ez nem történt meg.

Vajas Zoltán képviselő kérdezi, mikor lesz kicserélve a cső?

Ollé Árpád polgármester véleménye szerint ezt az ÉDV Zrt-től kellene megkérdezni.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, megkeresik a Zrt-t azzal, hogy küldjenek
tájékoztatást.

Ollé Árpád polgármester elmondja, amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy döntsenek
a határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy
aki a határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.) határozata az
ÉDV Zrt. által a 2018-2032 közötti időszakra elkészített Gördülő Fejlesztési Tervének
elfogadásáróL valamint a 2018. évi tervezett beruházási keret felhasználásáról

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete
1. Az előterjesztés mellékletében szereplő gördülő fejlesztési terv 2018-2032.

időszakra készült felújítási, pótlási, valamint beruházási tervrészeket az érintett
időszakokra elfogadja.

2. Meghatalmazza az ÉDV Zrt-t a jóváhagyási eljárásban történő képviseletre, és a
• GFT benyújtására a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz.

3. A GFT hivatal általi jóváhagyását követően hozzájárul a 2018.évben a bérleti díj
terhére történő munkálatok végrehajtásához.

4. Felhatalmazza Ollé Árpád polgármestert az ivóvíz-viziközmű rendszert érintő, az
előterjesztés mellékletét képező meghatalmazás és nyilatkozat gesztorként történő
aláírására.
Felelős: Ollé Arpád polgármester
Határidő: azonnal
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- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő, 6 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza .

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 99/2017. (IX.2 7.)
határozata az EDV Zrt. által? 2018-2032 közötti időszakra elkészített Gördülő

Fejlesztési Tervének elfogadásáról, valamint a 2018. évi tervezett beruházási keret
felhasználásáról

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Az előterjesztés mellékletében szereplő gördülő fejlesztési terv 2018-2032.
időszakra készült felújítási, pótlási, valamint beruházási tervrészeket az érintett
időszakokra elfogadja.

2. Meghatalmazza az ÉDV Zrt-t a jóváhagyási eljárásban történő képviseletre, és a
GFT benyújtására a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz.

3. A GFT hivatal általi jóváhagyását követően hozzájárul a 2018.évben a bérleti díj
terhére történő munkálatok végrehajtásához.

4. Felhatalmazza Ollé Árpád polgármestert az ivóví~-viziközmű rendszert érintő, az
előterjesztés mellékletét képező meghatalmazás és nyilatkozat gesztorként
történő aláírására.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: azonnal

6. Napirendi pont:
Bursa Hungarica Osztöndíjpályázat

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási
Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz megérkezett a 2018. évi tájékoztató csomag. A
pályázat hátrányos helyzetű, szociálisan rászoruló fiatalok felsőoktatási tanulmányaik
támogatására irányul. Az előző években az önkormányzat 450.000 Ft-ot különített el az
ösztöndíjpályázatra. Javasolja, hogy az előző évek alapján most is csatlakozzanak a Bursa
Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz.

Baranya Gábor képviselő 16.56 órakor visszaérkezett.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy
döntsenek a határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 7 fő,
kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.] határozata a
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete
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1. Csatlakozik az Emberi Erőforrások Minisztérium Bursa Hungarica Felsőoktatási
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójához.

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázaton való részvételhez szükséges
EPER-Bursa rendszerhez csatlakozzon és a csatlakozási nyilatkozatot írja alá. Az
ösztöndíjpályázaton felhasználható 2018. évi pénzkeretet 450 000 Ft-ban
állapítja meg, amelynek forrását az önkormányzat 2018. évi költségvetésének az
ellátottak pénzbeli juttatásai terhére biztosítja.

3. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2018. évi költségvetés tervezése során
gondoskodjon az összeg beépítéséről.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 2., illetve a 2018. évi költségvetés benyújtása

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő, 6 igen és 1 tartózkodik szavazattal az elhangzottakkal egyetért
és az alábbi határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 100/2017. (IX.27.)
határozata a Hursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz

való csatlakozásról

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1) Csatlakozik az Emberi Erőforrások Minisztérium Bursa Hungarica Felsőoktatási
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójához.

2) Felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázaton való részvételhez szükséges
EPER-Bursa rendszerhez csatlakozzon és a csatlakozási nyilatkozatot írja alá. Az
ösztöndíjpályázaton felhasználható 2018. évi pénzkeretet 450 000 Ft-ban
állapítja meg, amelynek forrását az önkormányzat 2018. évi költségvetésének az
ellátottak pénzbeli juttatásai terhére biztosítja.

3). Felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2018. évi költségvetés tervezése során
gondoskodjon az összeg beépítéséről.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 2., illetve a 2018. évi költségvetés benyújtása

7. Napirendi pont: . .

Pihenő tó tervdokumentációjának ismertetése

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy az önkormányzat 2016 augusztusában
megbízta a Kovit-Terv Kft-t egy pihenő tó terveinek elkészítésével. A tervek egyeztetési
ideje az Észak-Dunántúli Vízügyi Igazgatóság észrevétele miatt, miszerint a vasúti
pályatesttől 10 méterrel távolabb kelt elhelyezni a tavat, elhúzódott, de ez év
szeptemberében a Kft. elkészítette a tervdokumentációt. A tervek engedélyeztetéséhez
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szükséges hozzájárulásokat bekértük a területtel szomszédos MÁV Zrt-től, illetve az
Eszak-Dunántúli Vízügyi Igazgatóságtól. A vízjogi létesítési engedély kiadására a Győr
Moson-Sopron Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság jogosult Kéri a képviselő-
testületet, hogy tekintsék meg a tervdokumentációt és véleményezzék, bogy
elfogadhatónak tartják e.

Makay Tibor kirendeltség-vezető kérdezi, megtekintették-e az e-mailben küldött
anyagot.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy az a térkép, amit legutoljára megtekintettek?

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy igen.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a tervezett tó nyomvonalát 10 méterrel
távolabbra kellett helyezni a vasúti pályatesttől, ezért messzebb került a forrástól a tó
partvonala. Ide egy forrásfoglalást tervezett meg a Kovit-Terv Kft, ahonnan kikövezett
csatornán keresztül jutna a forrásvíz a tóba. A túlsó oldalon egy nyitható-zárható
zsilippel lehetne a tó vízszintjét szabályozni, a felesleges vizet az Által-ér medrébe
vezetnék el. A kivitelezéshez becslések szerint 10-15 millió forintra lenne szükség. Ha
lesz állami vagy Európai Uniós forrás a kivitelezésre, akkor abból meg lehet valósítani,
vagy üzembentartó számára is meghirdethetnénk a tó kialakítást és határozott időre
megkapná használatra. Boda László úr a Kovit-Terv Kft. képviselője megadta az
elérhetőségét egy vízminőség vizsgálattal foglalkozó cégnek. Velük felvette a kapcsolatot
és küldeni fognak egy árajánlat csomagot az önkormányzat részére, valamint tudnak
segítséget adni, hogy milyen szakhatóságokhoz kell fordulni, ha a pihenő tóból fürdő
tavat szeretnének kialakítani.

Domján Viktor képviselő elmondja, a következő testületi ülésre szeretne javaslatokat
elkészíteni a pihenő tóval kapcsolatban.

. Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy
döntsenek a határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 7 Fő,
kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27j határozata a
. Pihenő tó tervdokumentációjának elfogadásáról

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .

1. Elfogadja a Kovit-Terv Kit által elkészített 705/2017 tervszámú vízjogi létesítési
engedélyezési tervét. .

2. Felhatalmazza a polgármestert a vízjogi létesítési engedély megkérésére.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: kérelem benyújtására: 2017. október 6.
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- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő, 7 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 101/2 017. (IX.27.)
határozata a Pihenő tó tervdokumentációjának elfogadásáról

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete
1. Elfogadja a Kovit-Terv Kft által elkészített 705/2017 tervszámú vízjogi létesítési

engedélyezési tervét.
2. Felhatalmazza a polgármestert a vízjogi létesítési engedély megkérésére.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: kérelem benyújtására: 2017. október 6.

8. Napirendi pont:
Tornacsarnok gondnoki és takarítói feladatainak ellátása

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy év elején Bocska Lajos került megbízásra a
tornacsarnok gondnoki és takarítói feladatainak ellátásával. Áprilisban egészségügyi
problémái miatt kérte a megbízásának közös megegyezéssel történő megszüntetését.
Április és május hónapokban az önkormányzatnál közfoglalkoztatottként dolgozó Lévai
Ferencné látta el a takarítói feladatokat. A visszajelzések alapján jól végezte a munkáját.
Tekintettel a terem méretére illetve a későbbiekben az iskolai időn túli kihasználtságra,
szükséges, hogy megbízzunk valakit a csarnok felügyeletével és takarításával. A feladat
ellátásra Lévai Ferencnét gondoltuk, aki a művelődési ház takarftását is elvégezné a
tornacsarnok gondnoki és takarítói feladatai mellett.

Horváth Anikó iskola igazgató megjegyzi, a takarítással elégedettek voltak.

Ollé Árpád polgármester javasolja, hogy Lévai Ferencné legyen megbízva a tornaterem
gondnoki és takarítási feladataival. Amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy döntsenek a
határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 7 fő, kéri, hogy
aki a beterjesztett határozati javaslattal .

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete „./2017. (IX.27.) határozata az
Egészségforrás Tornacsarnok gondnoki feladatainak ellátásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1) Az Egészségforrás Tornacsarnok gondnolci feladatainak ellátására alkalmazza Lévai
Ferencné, dunaalmási lakost. A munkaviszony 2017. október 1. napjától határozatlan
időre szól, heti 40 óra munkavégzéssel, bruttó 127 500 Ft díjazásért, három hónapos
próbaidő megkötésével.

2) Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés megkötésére.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 2.
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- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő, 7 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 102/2017. (IX.27.)
határozata az Egészségforrás Tornacsarnok gondnoki feladatainak ellátásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1) Az Egészségforrás Tornacsarnok gondnoki feladatainak ellátására alkalmazza
Lévai Ferencné, dunaalmási lakost. A munkaviszony 2017. október 1. napjától
határozatlan időre szól, heti 40 óra munkavégzéssel, bruttó 127 500 Ft díjazásért,
három hónapos próbaidő megkötésével.

2) Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés megkötésére.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 2.

Kun Lajos alpolgármester elmondja, a tornacsarnok igényléssel kapcsolatban jelezte,
hogy igény lenne vasárnap délután a csarnok bérlésére. Szeretné kérni, hogy vasárnap
használatba vehessék a csarnokot.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy nagyobb a bérlés igénye a hétvégén.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy a vasárnapi foglalkoztatással
körültekintően kell eljárni, a Munkatörvénykönyve is szabályozza a vasárnapi
pihenőidőt, havonta 1 nap pihenőnapot vasárnapra kell biztosítani, illetve két nap
pihenőidőt kell biztosítani. Megoldást kell erre találni.

Ollé Árpád polgármester elmondja, ha vasárnap is bérelhetővé tesszük a csarnokot,
akkor kell valaki aki kinyit és bezár és módosítani kell a szabályzatot. .

Horváth Anikó iskola igazgató elmondja, legyen szabályozva, hogy vasárnap csak helyi
szervezetek vehetik igénybe és ő kinyitja a tornatermet.

Kun Lajos alpolgármester kérdezi, hogy lett e igénynövekedés a teremre.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy reklámozni kell, mert ha ki van
használva a terem, úgy gazdaságosabb.

Domján Viktor képviselő véleménye szerint vasárnapra fel lehetne venni valakit
megbízási szerződéssel. Tegyük lehetővé a bérlést, a gyakorlati rész meg kialakul.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a tankerületi központtal a szerződés tanévre
szól, ezért Új szerződést kell kötni. A csarnok kiadásaira 1 400 000 Ft lett kifizetve,
bevételként a tankerülettől 777 000 Ft bérleti díj került befizetésre januártól. Ha az egy
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éves terembérletet nézzük szeptembertől, akkor a bérleti díj majdnem fedezni fogja a
csarnok kiadásait.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy a tavalyi szezont végig kellett e fűteni.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy talán decembertől.

Kun Lajos alpolgármester véleménye szerint, már korábban.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy egyeztetni kell a tankerületi központtal, hogy
újfent csak egy tanévre szeretnék a szerződést megkötni vagy tovább. Kérdezi, hogy
emeljék a bérleti díj összegét vagy maradjon az 1000 Ft/óra mert holnap fog a Kistérségi
ülésen a központ vezetőjével találkozni és akkor ezt az ötletet fel is tudja neki vetni.
Beszélt a szomódi polgármesterrel és ők sem döntöttek még ez ügyben.

Domján Viktor képviselő véleménye szerint a szomódi polgármesterrel kellene
egyeztetni.

9. Napirendi pont:
Településüzemeltetési feladat koordinátori álláshely betöltése

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a településüzemeltetési felad~t koordinátor
(falugondnok) munkakört betöltő Maros Géza kérte munkaviszonyának közös
megegyezéssel történő megszüntetését. A munkát a magán jellegű feladataival nem
tudta összeegyeztetni ezért szeptember 30-án a munkaviszonya megszűnik. A jelen
helyzetben két lehetőség közül lehet választani, meghirdetésre kerül az álláshely vagy
betöltetlenül marad a pozíció. A közfoglalkoztatottak rendkívül kis létszáma miatt
szükség lenne egy emberre, aki nem csak irányítaná a munkát, hanem részt is venne
benne. Javasolja, hogy az állás meghirdetésre kerüljön, mert bármikor lehet olyan
karbantartási munka az óvodában, iskolában vagy a hivatal épületében, amit csak
hozzáértő ember tud megoldani.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy szerinte ilyen fizetésért nem fog az
önkormányzat embert találni és nincs olyan fizikai állomány, amit el tudna koordinálni.
Javasolja, hogy hagyják betöltetlenül a pozíciót és próbáljanak meg egy időszakot így.
Elmondja, hogy eddig is sok mindenbe kellett vállalkozót felkérni, hogy végezze el a
feladatot.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy kifejezetten szakmai tevékenységhez muszáj
vállalkozót hívni. Elmondja, hogy olyan embert kell felvenni aki nem csak irányítani
fogja a közmunkásokat.

Kun Lajos alpolgármester elmondja, hogy szerinte se fognak olyan embert találni, aki
ennyiért elvállalja a munkát.
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Bartók Anikó óvodavezető kérdezi, hogy bármilyen döntés is születik az álláshely egy
ideig betöltetlenül marad, kit hívjon, ha bármi problémája adódik.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy a hivatalt, a polgármestert vagy őt.

Czérna Zoltán Tiborné képviselő elmondja, hogy egy próbát megér, meg kell hirdetni
próbaidő kikötéssel.

Kun Lajos alpolgármester elmondja, hogy legyen meghirdetve.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy
döntsenek a határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 7 fő,
kéri, hogy aki a határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete ..../2017. (IX.27.) határozata a
településüzemeltetési feladat koordinátori munkakör betöltéséről.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete betölti a településüzemeltetési
feladat koordinátori munkakört. Felhatalmazza a polgármestert az álláshely meghirdetésére.
Kéri, hogy a polgármester a beérkezett pályázók anyagait következő testületi ülésre terjessze
elő.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: pályázat kiírására: 2017. október 5., képviselő-testületi ülésre beterjesztésre:
2017. október 25.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő, 7 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 103/2017. (IX.27.)
határozata a településüzemeltetési feladat koordinátori munkakör betöltéséről.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete betölti a településüzemeltetési
feladat koordinátori munkakört. Felhatalmazza a polgármestert az álláshely meghirdetésére.
Kéri, hogy a polgármester a beérkezett pályázók anyagait következő testületi ülésre terjessze
elő.

Felelős: Ollé Árpád polgármester .

Határidő: pályázat klírására: 2017. október 5., képviselő-testületi ülésre beterjesztésre:
2017. október 25.
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10. Napirendi Dont:
Dunaalmás, Dunapart Szerkezeti-és Szabályozási Terv módosítás
véleményezési szakaszának lezárásáról

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy LT-PLAN Bt megküldte a Dunaalmás,
Dunapart Településrendezési eszközeinek módosítása véleményezési szakaszára
beérkezett vélemények összesítését és a tervezői válaszát A dokumentációból
megállapítható, hogy a tárgyban nyitott kérdés, kifogás nem maradt, így egyeztető
tárgyalás nem szükséges. Javasolják a véleményezési eljárás lezárását. Amennyiben
nincs ellenvetés, kéri, hogy döntsenek a határozati javaslat elfogadásáról.
Döntéshozatalban részt vevők száma 7 fő, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati
javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.) határozata a
Dunaalmás, Dunapart Szerkezeti- és Szabályozási Terv módosítás véleményezési

szakaszának lezárásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Megállapítja, hogy a településrendezési eszközök módosításának véleményezési
szakaszában minden államigazgatási szerv és partner, aki részt kívánt venni, az
dokumentációt kapott, és arra véleményét a tervezői összesítésben részletezettek
szerint küldte meg. A jóváhagyást meggátló kifogással egyik hatóság sem élt.

2. A tervezői választ és módosított dokumentációt a fentiek alapján támogatja, és
elfogadja.

3. Az eljárás véleményezési szakaszát lezárja, és megbízza a polgármestert, hogy a
korrigált dokumeritációt záró véleményezésre a Komárom-Esztergom Megyei
Kormányhivatal Megyei Állami Főépítészének nyújtsa be.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 10.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő, 7 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 104/2017. (IX.27.)
határozata a Dunaalmás, Dunapart Szerkezeti- és Szabályozási Terv módosítás

véleményezési szakaszának lezárásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Megállapítja, hogy a településrendezési eszközök módosításának véleményezési
szakaszában minden államigazgatási szerv és partner, aki részt kívánt venni, az
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dokumentációt kapott, és arra véleményét a tervezői összesítésben részletezettek
szerint küldte meg. A jóváhagyást meggátló kifogással egyik hatóság sem élt.

2. A tervezői választ és módosított dokumentációt a fentiek alapján támogatja, és
elfogadja.

3. Az eljárás vélernényezési szakaszát lezárja, és megbízza a polgármestert, hogy a
korrigált dokumentációt záró véleményezésre a Komárom-Esztergom Megyei
Kormányhivatal Megyei Állami Főépítészének nyújtsa be.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 10.

11. Napirendi vont: .

HESZ módosítás elindításához történő hozzájárulás .

Ollé Árpád polgármester elmondja, a HÉSZ módosítása az Eurovelo 6-os kerékpárút
kivitelezéséhez szükséges, hogy a kerékpárút nyomvonala a helyi építési
szabályzatunkon megfelelően legyen feltüntetve. Külterületi szakaszon a rendezési terv
tartalmaz a 10. sz. főúttal párhuzamosan közlekedési célú szabályzást, de a kerékpárút
az útőrház és a földútcsatlakozások környezetében ebből kilóg. A kerékpárút
tekintetében szükséges rendezési terv módosításának költségviselője a Partner Mérnöki
Iroda Kft.

Kun Lajos alpolgármester kérdezi, hogy milyen beavatkozásokra van szükség a régi
strand környékén.

Ollé Árpád polgármester elmondja, bogy ott lesznek kisajátítások.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy ott nem csak önkormányzati tulajdonú
területek vannak?

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy véleménye szerint ott csak
önkormányzati területek vannak.

Domján Viktor képviselő kéri, hogy ennek legyen utána nézve.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy
döntsenek a határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 7 fő,
kéri, hogy aki a határozati javaslattal .

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete ..../2017. (IX.27j határozata a
településrendezési eszközök módosításáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete
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1. Az elkészülő Eurovelo 6-os kerékpárút közlekedési tervdokumentáció alapján
kezdeményezi a nyomvonallal érintett településrészek szerkezeti- és
szabályozási tervének módosítását. A módosítás kizárólag a kerékpárút a
szerkezeti- és szabályozási tervekbe történő beépítését foglalja magában.

2. A szabályozás módosítása folyamatában az Önkormányzat a településfejlesztéssel
és településrendezéssel, a települési arculati kézikönyvvel és a településképi
rendelettel összefüggő partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 5/2017. (V.2.)
önkormányzati rendelet szabályainak figyelembevételével folytatja le a partneri
egyeztetést.

3. A településrendezési eszközök módosításának költségviselője a Partner Mérnöki
Iroda KR.

4. Felhatalmazza a polgármestert a többoldalú tervezői szerződés aláírására.
Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 10.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő, 7 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 105/2017. (IX.27.)
határozata a településrendezési eszközök módosításáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Az elkészülő Eurovelo 6-os kerékpárút közlekedési tervdokumentáció alapján
kezdeményezi a nyomvonallal érintett településrészek szerkezeti- és
szabályozási tervének módosítását. A módosítás kizárólag a kerékpárút a
szerkezeti- és szabályozási tervekbe történő beépítését foglalja magában.

2. A szabályozás módosítása folyamatában az Önkormányzat a településfejlesztéssel
és településrendezéssel, a települési arculati kézikönyvvel és a településképi
rendelettel összefüggő partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 5/2017. (V.2.)
önkormányzati rendelet szabályainak figyelembevételével folytatja le a partneri
egyeztetést. .

3. A településrendezési eszközök módosításának költségviselője a Partner Mérnöki
Iroda KR.

4. Felhatalmazza a polgármestert a többoldalú tervezői szerződés aláírására.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. október 10.
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12. Napirendi vont:
Tájékoztatás a bölcsődei ellátás lehetőségéről

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy felmérést kellett készítenünk Idén tavasszal,
hogy mutatkozike igény bölcsődei ellátásra. Ha legalább 5 gyermek tekintetében igény
jelentkezik, akkor a települési önkormányzat köteles gondoskodni a gyermekek
bölcsődei ellátásáról. A felmérés Ideje alatt nem érkezett be ennyi igény, de
Dunaalmáson a 3 év alatti lakosságszám 63 fő, ezért 2018. december 31-éig szükséges
lesz bölcsődei ellátást biztosítani. A benyújtott igényeket valamint a település
gyermeklétszámát Figyelembe véve, a mini bölcsőde megvalósítása tűnik a
legoptimálisabbnak.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy idén volt kiírva pályázat, amire
Neszmély és Dunaalmás sem tudott volna pályázni. Dunaalmáson magasabb volt az egy
főre eső adóerő képesség a kiírásban szereplő maximumnál, Neszmélyen pedig nem volt
meg a gyermeklétszám. A jövő évben, ha sikerül valamelyik önkormányzatnak
benyújtani a pályázatot, akkor biztosítaná a bölcsőde a másik településnek is a gyermek
elhelyezést.

Ollé Árpád polgármester kérdezi, hogy a pályázat építésre és kialakításra is
vonatkozik.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy igen. A 250 000 Ft-os keret pedig
azért lett meghatározva a 2018. évi költségvetés általános tartaléka terhére, hogy forrást
biztosítson a pályázathoz szükséges dokumentációk elkészítéséhez.

Ollé Árpád polgármester elmondja, bogy amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy
döntsenek a határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 7 fő,
kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.) határozata a
bölcsőde kialakításának lehetőségéről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

A bölcsőde kialakításának lehetőségét megvizsgálva az alábbi kérdésekben foglal állást:
- Felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdjen egyeztetéseket mini bölcsőde közös

fenntartásának lehetőségéről Neszmély polgármesterével.
- Egyeztetett szándék esetén elvi támogatásról dönt, és felhatalmazást ad a

bölcsőde létrehozására vonatkozó közös pályázat előkészítésére.
- A pályázathoz szükséges dokumentáció elkészítéséhez (tervek, szakmai anyagok)

a 2018. évi költségvetés általános tartaléka terhére 250.000 Ft keret erejéig
forrást biztosít.

Határidő: értelemszerűen
Felelős: Ollé Árpád polgármester

20



- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő, 7 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 106/2017. (IX.27.)
határozata a bölcsőde kialakításának lehetőségéről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

A bölcsőde kialakításának lehetőségét megvizsgálva az alábbi kérdésekben foglal állást:
- Felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdjen egyeztetéseket mini bölcsőde közös

fenntartásának lehetőségéről Neszmély polgármesterével.
- Egyeztetett szándék esetén elvi támogatásról dönt, és felhatalmazást ad a

bölcsőde létrehozására vonatkozó közös pályázat előkészítésére.
- A pályázathoz szükséges dokumentáció elkészítéséhez (tervek, szakmai anyagok)

a 2018. évi költségvetés általános tartaléka terhére 250.000 Ft keret erejéig
forrást biztosít.

Határidő: értelemszerűen
Felelős: Ollé Árpád polgármester

Bartók Anikó óvodavezető kérdezi, hogy az Egyebek napirendi pontban a képviselő
testület tárgyalja e az óvodások kérelmét.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy döntés a mai testületi ülésen nem lesz.

Kun Lajos alpolgármester elmondja, hogy el kell mennie, ezért szeretné tájékoztatni a
képviselő-testületet hogy a temetőben okozott vadkárral kapcsolatban egyeztetett a
vadásztársasággal. Felajánlottak 150 folyóméter vadhálónak a szakszerű kiépítését.
Elmondják, hogy melyik speciális vadhálót vásárolja meg az önkormányzat, a kiépítést és
a munkagépeket biztosítják. El kell dönteni, hogy az önkormányzat vagy az egyház
vásárolja meg a hálót, valamint ki kell takarítani a területet, hogy a gépeket lehessen
használni.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy jövő héten kedden lesz megbeszélés ezzel
kapcsolatban.

Kun Lajos alpolgármester elmondja, hogy ezen a tárgyaláson szeretne jelen lenni.

Kun Lajos alpolgármester 17:49 órakor családi okok miatt távozott.

13. Napirendi pont:
Turisztikai kiadvány nyomdai költségeinek támogatása

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy korábban már tájékoztatta a testületet, hogy
Balogh Tamás a megszokottól eltérő turisztikai információs kiadványok szerkesztésével
foglalkozik. Eddig három könyve jelent meg, ami újfajta stílusban nyújt információkat
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helytörténeti, gasztronómiai, turisztikai vonatkozásban, valamint ötleteket ad gyalog és
kerékpáros túrákra. Könyveiben rengeteg fotók, és internetes elérhetőségek találhatók.
Jelenleg a Dunazug kalandkönyvének anyaggyűjtései fázisa tart, melyben a mi térségünk
is helyet fog kapni. Balogh Tamás együttműködési kérelemmel kereste meg az
önkormányzatot. Az együttműködés alapján 2000 Ft/kötet kedvezményes áron
megvásárolna 50 példányt, mely összeg a kiadvány nyomdai költségének fedezetére
nyújtana segítséget.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy ez jó ötlet, de nem tudja, mit lehetne
Dunaalmáson a jelen helyzetben fényképezni. Elmondja, hogy jó lenne, ha a Kőpite ki
lenne táblázva, a pihenő tó is szerepelhetne, ha elkészült. Szerinte nem áll úgy a
település helyzete, hogy bármit szerepeltessünk a könyvben.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy Balogh Tamás szerint van mitmegjelentetni a
könyvben.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy támogatja az ötletet de időszakhoz kellene
kötni, mikor készüljenek a fényképek.

Ollé Árpád polgármester megjegyzi, a könyv már szerkesztés alatt áll.

Czérna Zoltán Tiborné képviselő kérdezi, hogy nem tudja e átküldeni a képeket hogy
megnézhessék mi kerül a könyvbe.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy ennyire nem mélyültek bele a témába.
Elmondja, hogy az útbaigazító információs tábla nyers változata már elkészült, a
javítások és kiegészítések még tartanak.
Amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy döntsenek a turisztikai kiadvány nyomdai
költségének támogatásáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban
részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.) határozata a
Dunazug Kalandkönyv megjelenésének együttműködéséről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Együttműködik Balogh Tamással a Dunazug Kalandkönyv elkészítésében. Az
elkészülő kalandkönyvből 50 példányt, kedvezményes 2000 Ft/példány áron
megvásárolja. A kiadványok vételárát a költségvetés általános tartaléka terhére
biztosítja.

2. Felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás aláírására, a
. kalandkönyvek vételárának kifizetésére. .

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: együttműködés megkötésére: 2017. október 3 1., kiadványok megvásárlására:
2017. december 31.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.
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A jelenlévő 6 képviselő, 5 igen és 1 tartózkodik szavazattal az elhangzottakkal egyetért
és az alábbi határozatot hozza.

Dunaalmás Község.Önkormányzat Képviselő-testülete 107/2017. (IX.2 7.)
határozata a Dunazug Kalandkönyv megjelenésének együttműködéséről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Együttműködik Balogh Tamással a Dunazug Kalandkönyv elkészítésében. Az
elkészülő kalandkönyvből 50 példányt, kedvezményes 2000 Ft/példány áron
megvásárolja. A kiadványok vételárát a költségvetés általános tartaléka terhére
biztosítja.

2. Felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás aláírására, a
kalandkönyvek vételárának kifizetésére.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: együttműködés megkötésére: 2017. október 31., kiadványok megvásárlására:
2017. december 31.

14~ Napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az
előző testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a június 28-ai rendes ülésen a képviselő
testület a 86/2017. (‚‘1.28.] határozatával a VP6-7.2.1-7.4.1.3-17 számú helyi
termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális fejlesztése, közétkeztetés fejlesztése
című támogatásra pályázati anyag benyújtásáról döntött. A pályázati anyag elkészült, és
határidőben benyújtásra került.
A nyári időszakban a Kék Duna Óvoda épületében működő főzőkonyha visszavétele
megtörtént. Az ott található 3 db fagyasztó nélküli hűtő, a jelenlegi szabályoknak nem
megfelelő csepegtető állváriy és polcos tálaló cseréjéről egyetértettek. A beszerzésre a
konyha fejlesztésére elkészült pályázati anyag benyújtását követően került sor, így a
pályázat kedvező elbfrálása esetén a beszerzett eszközökkel el tudunk számolni.
Javasolja a képviselő testületnek a beszerzési kiadások fedezetére bruttó 800 000 Ft
elkülönítését.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy a hűtők megjöttek e.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy a hűtők és a csepegtető állvány igen, a polcos
tálaló még nem készült el.
Elmondja, hogy az augusztus 9-ei rendkívüli ülésen a képviselő-testület a 89/2017.
(Vl.9.) határozatával a 2017. évi szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó
kiegészítő támogatás igénylésének benyújtásáról döntött. A pályázati anyag elkészült,
határidőben benyújtásra került.
Az augusztus 9-ei rendkívüli ülésen a képviselő-testület a 90/2017. (VI.9.] határozatával
Dunaalmási Munkás Atlétikai Club kiegészítő támogatásáról döntött. A támogatási
szerződés aláírásra került, a támogatást kifizették az egyesületnek.
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Az augusztus 9-ej rendkívüli ülésen a képviselő-testület a 91/2017. (VI.9.) határozatával
az önkormányzat munkavállalói részére iskolakezdési támogatást nyújtott. A támogatás
a munkavállalók részére kifizetésre került.
Az augusztus 9-ej rendkívüli ülésen a képviselő-testület a 92/2017! (VI.9.) határozatával
az önkormányzat tulajdonában lévő Ford Transit tehergépjármű szükséges
szervizeléséről döntött. A szerviz megtörtént.
A szeptember 6-aj rendkívüli ülésen a képviselő-testület a 94/2017. (VI.9j
határozatával a „Helyi identitás és kohézió erősítése” Tata és környéke borvidékén —

című pályázati felhívásra benyújtandó projektről döntött. A pályázati anyaghoz
szükséges dokumentumok továbbításra kerültek Tata Város Önkormányzatának. A
pályázat határidőben benyújtásra került.
A június 28-ai rendes ülésen a képviselő-testület a 84/2017. (VI.28.) határozatával a
Dunaalmási Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére térítés mentesen bérbe adta a 4299/6
helyrajzi számú ingatlanon található tűzoltó szertár épületének középső két helyiségét.
A bérleti szerződés elkészült, az átadás-átvétel nem történt meg, annak időpontjáról
egyeztetések folynak.
Amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy döntsenek az önkormányzat főzőkonyhájának
nem megfelelő berendezéseinek cseréjéről szóló határozati javaslat elfogadásáról.
Döntéshozatalban részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati
javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../201’7. (IX.27.) határozata az
önkormányzat főzőkonyháj ának nem megfelelő berendezéseinek cseréjéről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. A tulajdonában lévő főzőkonyhába az alábbi eszközöket megvásárolja:
- Gorenje R 30914 AW 84 literes hűtőszekrény
- Gorenje R 4092 ANW 133 literes hűtőszekrény
- Zanussi ZRA 21600 WA 196 literes hűtőszekrény
- Rozsdamentes csepegtetős álvány 200x180x50 cm-es
- SG rozsdamentes szekrény 90x50x180 cm polcos, ajtós

2. A beszerzésre bruttó 800 000 Ft-ot biztosít a költségvetés általános tartalékának
terhére.

3. Felhatalmazza a polgármester az eszközök beszerzésére.
Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. szeptember 10.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő, 6 igen szava~attal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 108/2 017. (IX.27.)
határozata az önkormányzat főzőkonyhájának nem megfelelő berendezéseinek

cseréjéről
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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. A tulajdonában lévő főzőkonyhába az alábbi eszközöket megvásárolja:
- Gorenje R 30914 AW 84 literes hűtőszekrény

Gorenje R 4092 ANW 133 literes hűtőszekrény
- Zanussi ZRA 21600 WA 196 literes hűtőszekrény
- Rozsdamentes csepegtetős állvány 200x180x50 cm-es
- SG rozsdamentes szekrény 90x50x180 cm polcos, ajtós

2. A beszerzésre bruttó 800 000 Ft-ot biztosít a költségvetés általános tartalékának
terhére.

3. Felhatalmazza a polgármester az eszközök beszerzésére.
Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: 2017. szeptember 10.

Ollé Árpád polgármester elmondja, amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy döntsenek
a beterjesztett határozati Javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 6
fő, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.] határozata a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés óta eltelt időszak

eseményeiről szóló tájékoztató elfogadásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló
tájékoztatót.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő, 6 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 109/2017. (IX.27.)
határozata a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi

ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló tájékoztató elfogadásáról.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló
tájékoztatót.

15. Napirendi Pont:
KEHOP-2.2.1-15-2015-00011 számú projekt keretében megvalósítandó
szennyvíztisztító telep elhelyezéséről

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy az elmúlt néhány napban felgyorsultak az
események az Almásfüzitő, Dunaalmás, Neszmély települések szennyvízelvezetésének és
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közös szennyvfztisztításának fejlesztése kapcsán. A három önkormányzat semmiféle
tájékoztatást nem kapott a projekttel kapcsolatban. Tavaly nyáron volt egy telefonos
megkeresés, hogy mit tudunk az ügyben, de nem találtunk semmi dokumentumot. Ez
után az Adam Lee Miller Kft. küldött egy e-mailt, amiben mellékelték a nyomvonal
részleteket.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy az e-mail mikor érkezett.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy áprilisban, ezután semmiféle tájékoztatás
nem érkezett. Múlt héten keresték fel az ÉDV Zrt-től Baranya Gábor képviselő családját,
mivel az ő ingatlanukon tervezik megépíteni az Új szennyvíztisztító üzemet. Ok kérték,
hogy találkozzunk Dunaalmáson a Hivatalban. A műszaki vezérigazgató tájékoztatása
szerint az ÉDV Zrt. is csak az ezt megelőző héten szembesült azzal, hogy le kell
folytatniuk ezt a beruházást. A projekt irányító hatósága a Nemzeti Fejlesztési
Minisztérium, a kedvezményezettek a Nemzeti Fejlesztési Projektiroda és az Eszak
dunántúli Vízmű Zrt. Ezen a találkozón annyiban sikerült megállapodni, hogy a
szennyvíztisztító telep tervezett helyét az önkormányzat nem tartja megfelelőnek. Az itt
megépülő tisztító telep háromszáz méterre helyezkedne el Dunaalmás belterületétől,
illetve a terület mélyen fekszik, ezért egy nagyobb Dunai árvízi állásnál víz alá kerülhet.
Sikerült egy optimálisabb helyet találni a 10. számú főút mentén. A tulajdonosokkal
egyeztetettek, hajlandóak lennének a területeiktől megválni, így a falutól is nagyobb
távolságra épülne meg a telep. Tervdokumentációt a mai napig nem láttak, az interneten
találta meg azt a tájékoztatót, amit mellékletben az előterjesztéshez csatoltak.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy hónapok óta mondják Baranya Gábor
képviselővel, hogy lépni kell az ügyben. Az volt a válasz hogy nincsen ügy, de mivel a
nyomvonalat megküldték ezért április óta lehetett volna lépni.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy az Adam Lee Miller Kft-nek nem találtak
elérhetőséget.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy megerősítés nem érkezett, hogy lesz
projekt.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy a múlt hónapban elhangzott a testületi ülésen
hogy a Baranya Gábor családja telkén méréseket folytatnak és vegyük fel velük a
kapcsolatot. Április óta volt egy tervezet az önkormányzatnál, amiről a képviselők nem
tudtak.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy semmi megerősítés nem érkezett a projekttel
kapcsolatban.

Domjái~ Viktor képviselő elmondja, hogy szerin~e ilyen mértékű beruliázás esetében a
lakosság véleményét is ki kellett volna kérni.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy semmi tájékoztatást nem küldtek ez ügyben.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy ezt érti, de az információt meg kellett volna
kapniuk.
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Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy Igaza van és reméli, hogy elfogadják azt a
helyet, amit az önkormányzat javasolt. Az ÉDV Zrt. a beszélgetés során hangsúlyozta,
hogy a beruházást mindenképpen megvalósítják.

Vajas Zoltán képviselő elmondja, hogy nem érti kitalálta ki, hogy Dunaalmáson
épüljön a három település közös szennyvíztisztító telepe.

Ollé Árpád polgármester megjegyzi, valószínűleg a Nemzeti Fejlesztési Projekt Iroda.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy Czeglédi Zoltán is említette a szennyvíztelep
kialakítását.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy a 2013-as árvíz előtt volt egy nyitó
megbeszélés, azóta semmi nem jutott el az önkormányzathoz. .

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy nem érti ezt a fajta eljárást, úgy alakítanak ki
szennyvíztisztító telepet, hogy a lakosság nemis tud róla.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy a Nemzeti Fejlesztési
Minisztériumot és a Nemzeti Fejlesztési Projekt Irodát is megkereste, hogy küldjenek
tájékoztatást az önkormányzat részére a projektről, ami a mai napig nem érkezett meg.
Kérdezi, hogy miről tájékoztassák a lakosságot, amikor csak az e-mailben megküldött
térkép áll rendelkezésre, amiről nem lehet megállapítani, hogy engedélyes terv, vagy
kiviteli terv, vagy csak egy elképzelés.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy kell az új telep, de tájékoztatást kellett volna
kapni. Személyesen kellene megbeszélést tartani és Új helyet kitalálni, ami mindenkinek
megfelel.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy nincs kit meghívni.

Baranya Gábor képviselő elmondja, hogy az sem biztos, hogy a javasolt helyet
elfogadják, mert nem érkezett róla döntés.

Ollé Árpád polgármester kéri, hogy a határozati javaslatot olvassák át.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy mikori megvalósításról beszélünk, mennyi idő
van még ezzel kapcsolatban, mert a pénteki e-mailben kedd reggeli döntés volt.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy kedd reggelig csak azt kérték, hogy
tegyen javaslatot területre az önkormányzat, amit betudnak ajánlani a Nemzeti
Fejlesztési Projekt Iroda felé. .

‚ Domján Viktor képviselő véleménye szerint amint lesz információ, úgy rendkívüli
ülést össze kell hívni.

Makay Tibor kirendeltség-vezető megjegyzi, a határozati javaslatban benne van.
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Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy amint van miről ülésezni. Nem csak
Dunaalmás nem kapott tájékoztatást, hanem a másik két település sem.
Amennyiben nincs ellenvetés, kéri, hogy döntsenek a határozati Javaslat elfogadásáról.
Döntéshozatalban részt vevők száma 6 fő, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati
javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27j határozata a
KEHOP-2.2.1-15-2015-00011 számú projekt keretében megvalósítandó

szennyvíztisztító telep elhelyezéséről.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Sérelmezi, hogy Dunaalmás Község Önkormányzata a KEHOP-2.2.1-15-2015-
0001 számú projekt keretében megavalósítandó szennyvíztisztító telep
elhelyezésével kapcsolatban semmilyen tájékoztatást, egyeztetési lehetőséget
nem kapott a kedvezményezettektől, illetve az irányító hatóságtól.

2. Nem ért egyet a KEHOP-2.2.1-15-2015-0001 számú projekt keretében
Dunaalmás, 0648/6 helyrajzi számon létesítendő új szennyvíztisztító telep
elhelyezésével, mivel a terület árvízi elöntéssel veszélyeztetett terület, továbbá
kedvezőtlen hatási lehetnek Dunaalmás belterületére, annak közelségére, illetve
az uralkodó északnyugati szélirányra tekintettel.

3. Javasolja, hogy a szennyvíztisztító telep Dunaalmás lakott belterületétől távolabb,
a Fényes patak — 10-es számú főút — 1. számú főút által lehatárolt Dunaalmási
külterületi ingatlanok valamelyikén kerüljön elhelyezésre úgy, hogy a megépülő
Eurovelo 6-os kerékpárút nyomvonalától megfelelő távolságra kerüljön.

4. Kéri, hogy az új helyszínen elkészült szennyvíztisztító telep terveit egyeztetés és
•jóváhagyás céljából a kedvezményezettek küldjék meg Dunaalmás Község
Önkormányzata részére. Felkéri a polgármestert, hogy a szennyvíztisztító telep új
terveit haladéktalanul terjessze a képviselő testület elé ismertetésre. Vállalja,
hogy egyetértése esetén a jóváhagyó döntést szükség esetén rendkívüli ülés
keretében meghozza.

5. Felhatalmazza a polgármestert a döntés ismertetésére a kedvezményezettek és
irányító hatóság felé.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: döntés ismertetésére: azonnal, 4. pontra: a tervek beérkezését követő 3
nap

.. egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő, 6 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 110/2017. (IX.27.)
határozata a KEHOP-2.2.1-15-2015-00011 számú projekt keretében

megvalósítandó szennyvíztisztító telep elhelyezéséről.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete
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1. Sérelmezi, hogy Dunaalmás Község Önkormányzata a KEHOP-2.2.1-15-2015-
0001 számú projekt keretében megavalósítandó szennyvíztisztító telep
elhelyezésével kapcsolatban semmilyen tájékoztatást, egyeztetési lehetőséget
nem kapott a kedvezményezettektől, illetve az irányító hatóságtól.

2. Nem ért egyet a KEHOP-2.2.1-15-2015-0001 számú projekt keretében
Dunaalmás, 0648/6 helyrajzi számon létesítendő új szennyvíztisztító telep
elhelyezésével, mivel a terület árvízi elöntéssel veszélyeztetett terület továbbá
kedvezőtlen hatási lehetnek Dunaalmás belterületére, annak közelségére, illetve
az uralkodó északnyugati szélirányra tekintettel.

3. Javasolja, hogy a szennyvíztisztító telep Dunaalmás lakott belterületétől távolabb,
a Fényes patak — 10-es számú főút — 1. számú főút által lehatárolt Dunaalmási
külterületi ingatlanok valamelyikén kerüljön elhelyezésre úgy, hogy a megépülő
Eurovelo 6-os kerékpárút nyomvonalától megfelelő távolságra kerüljön.

4. Kéri, hogy az új helyszínen elkészült szennyvíztisztító telep terveit egyeztetés és
jóváhagyás céljából a kedvezményezettek küldjék meg Dunaalmás Község
Önkormányzata részére. Felkéri a polgármestert, hogy a szennyvíztisztító telep új
terveit haladéktalanul terjessze a képviselő testület elé ismertetésre. Vállalja,
hogy egyetértése esetén a jóváhagyó döntést szükség esetén rendkívüli ülés
keretében meghozza.

5. Felhatalmazza a polgármestert a döntés ismertetésére a kedvezményezettek és
irányító hatóság felé. .

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: döntés ismertetésére: azonnal, 4. pontra: a tervek beérkezését követő 3
nap

16. Napirendi pont:
Egyebek

a) Pro Dunaalmás emlékplakett adományozása

- fenti napirendet a képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja, melyről külön
jegyzőkönyv készüL

b) Go2 Maps Hungary Zrt árajánlat

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy érkezett egy árajánlat a Go2 Maps Hungary
Kft-től. Nem az ‚ útvonaltervezős . alkalmazásról, hanem 3D fotó bemutatás
intézményekről, belsőleg és külsőleg. Az árajánlatban 10 helyszín áráért 15 helyszínt
fotóznak, majd feltöltik a Go2 Maps alkalmazásba, melynek ára 301 999 Ft + AFA.

Domján Viktor képviselő elmondja, hogy szerinte erre nincs szükség.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy amennyiben nines ellenvetés, kéri, hogy
döntsenek a határozati javaslat elfogadásáról. Döntéshozatalban részt vevők száma 6 fő,
kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete .../2017. (IX.27.] határozata a
Dunaalmás, City-Package Projekt megrendeléséről
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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadja el a Go2 Maps
Hungary ajánlatát, és nem rendeli meg a Dunaalmási City-Package Projekt elkészítését.

Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: tájékoztatásra: 2017. október 10.

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő, 6 igen szavazattal az elhangzottakkal egyetért és az alábbi
határozatot hozza.

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 112/2017. (IX.27.)
határozata a Dunaalmás, City-Package Projekt megrendeléséről

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete nem Fogadja el a Go2 Maps
Hungary ajánlatát, és nem rendeli meg a Dunaalmási City-Package Projekt elkészítését.
Felelős: Ollé Árpád polgármester
Határidő: tájékoztatásra: 2017. október 10.

Domján Viktor képviselő kérdezi, hogy a Csokonai Művelődési Házban a H vezérelt
árammal kapcsolatban volt e előre lépés.

Makay Tibor kirendeltség-vezető elmondja, hogy az MVM Partner Zrt. idén szűnik
meg a szerződésünk, az Új szolgáltatót keresi meg az önkormányzat, hogy H vezérelt
áramot tud e szolgáltatni. Ha nem, akkor még tudunk keresni új szolgáltatót.

Czérna Zoltán Tiborné képviselő kérdezi, hogy idősek napjára Mészáros János Elek
jön e.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy igen.

Czérna Zoltán Tiborné képviselő kérdezi, hogy mennyiért.

Ollé Árpád polgármester elmondja, hogy 150 000 Ft-ért.

További hozzászólás hiányában megköszönte a jelenlévőknek a részvételt és az ülést
18:40 órakor berekesztette.

Olle Arpa dr Korosi Emoke
polgármester jegyző

A jegyzőkönyvet vezette:
~&Qn «4~4~.

Szücs Anett
pénzügyi ügyintéző

Makay Tibor
endeltség-vezető


